

Содержание:

К 80-ЛЕТИЮ ВЕЛИКОЙ ПОБЕДЫ

Екатерина ЛАБЕЦКАЯ. Военный разведчик, дипломат и ученый Николай Иванович Исаев	8
--	---

МЕЖДУНАРОДНЫЕ ОТНОШЕНИЯ

Стивен ВЕРТХАЙМ. Инструментальный интернационализм: Американские истоки Организации Объединенных Наций. 1940–1943	22
--	----

АМЕРИКАНСКИЕ ДОСЬЕ

Наталья ТРАВКИНА. Какое будущее ждет Демократическую партию США?	46
--	----

ЕВРОПЕЙСКИЕ СТРАНЫ В ГЛОБАЛЬНЫХ И РЕГИОНАЛЬНЫХ ПРОЦЕССАХ

Петр ЯКОВЛЕВ, Наиля ЯКОВЛЕВА. Испания через 50 лет после диктатуры: внешнеэкономические и внешнеполитические аспекты	64
---	----

Ладислав ЗЕМАНЕК. Секьюритизация в Европейском союзе (на примере Чехии)	79
--	----

ИСТОРИЧЕСКИЙ КОМПАС

Антон КРУТИКОВ. Временное правительство России и реформы местного самоуправления в Прибалтике в 1917 г. Часть 1. Февральская революция и активизация национальных процессов в прибалтийских губерниях	92
---	----

Антон КРУТИКОВ. Временное правительство России и реформы местного самоуправления в Прибалтике в 1917 г. Часть 2. Законотворческая деятельность в мае-июне 1917 г. и ее итог	103
---	-----

Authors	115
---------------	-----

Abstracts and Keywords	116
------------------------------	-----

Contents:

TO THE 80TH ANNIVERSARY OF THE GREAT VICTORY

Ekaterina LABETSKAYA. Military Intelligence Officer, Diplomat and Scientist Nikolay Ivanovich Isaev	8
--	---

INTERNATIONAL RELATIONS

Stephen WERTHEIM. Instrumental Internationalism: The American Origins of the United Nations, 1940–1943	22
--	----

AMERICAN DOSSIERS

Natalia TRAVKINA. What is the Future of the US Democratic Party?	46
---	----

EUROPEAN COUNTRIES IN REGIONAL AND GLOBAL DEVELOPMENTS

Petr YAKOVLEV, Nailya YAKOVLEVA. Spain 50 Years after the Dictatorship: Foreign Economic and Foreign Policy Aspects	64
Ladislav ZEMÁNEK. Securitisation in the European Union (The Czech Case)	79

HISTORICAL COMPASS

Anton KRUTIKOV. The Provisional Government of Russia and the Reforms of Local Self-Government in the Baltic States in 1917. Part 1. February Revolution and the Intensification of National Processes in the Baltic Provinces	92
Anton KRUTIKOV. The Provisional Government of Russia and the Reforms of Local Self-Government in the Baltic States in 1917. Part 2. Legislative Activity in May–June 1917 and its Results	103

Authors	115
----------------------	-----

Abstracts and Keywords	116
-------------------------------------	-----